
Dagtilbud Bankager 
Forældrebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 5. sep. 2023 kl. 17.00-19.00  

Vi starter i Humlebien, Bankagervej 99B 

 

Deltagere 

Annelise Nørsøller Dagtilbudsleder 

Ida Munch Fjeldborg Forældrerepræsentant i Trækronen, formand 

Lykke Bay  Forældrerepræsentant i Frugthaven, næstformand 
Dennis Böttcher  Forældrerepræsentant i Trækronen   Afbud 

Gitte A. Grove  Forældrerepræsentant i Humlebien 

Charlotte F. Ranneries Forældrerepræsentant i Krokushaven 

Anne Vilhelmsen  Forældrerepræsentant i Krokushaven 

Camilla W. Thagaard Forældrerepræsentant i Frugthaven     

Anette Lytzau  Personalerepræsentant i Krokushaven   

Marianne K. Wienberg Personalerepræsentant i Frugthaven   

Ida Brink Jakobsen Suppleant fra Krokushaven  

Peter Hornbæk Frostholm Suppleant fra Humlebien    Afbud 

 
                

Referat 
Afsat tid Punkter 
 Rundtur til alle fire huse. Vi starter i Humlebien og slutter i Krokushaven 

Under rundturen fik man en mindre introduktion til de pædagogiske overvejleder om 

fx gruppe- og aldersfordeling i enkelte huse. Dette var bla. Knyttet op på 

bygningernes indretning.  

 

 Nyt fra formanden 

Intet nyt fra formanden 

 

 Tage billeder af forældrebestyrelsen 

Charlotte tog billeder og sender dem til institutionens administrative medarbejder, så 

de kan lægges ud på hjemmesiden og der kan laves en plakat med 

bestyrelsesmedlemmerne, som kan hænges op i alle huse. Det er op til den enkelte 

dagplejer, som de vil have plakaten hængende.  

 

 Nyt fra ledelsen  

 Status på økonomien i Dagtilbud Bankager 

Budgetmæssigt har vi et en mindre underskud som er under 2% af det samlede 

budget. Dette er vi tilfredse med. Vi fortsat med, som altid, at overveje, hvad vi 

bruger vores penge på. 

 Børnetalsprognose 

Børnetallet er stabilt. Vi har kalkuleret med, at vuggestuebørnene starter en måned 

senere i vuggestue pr. 1/1 2024. Det betyder, at vi ikke får børnehavebørn ind i januar 

måned.   

 Forslag om forældrebetalt vuggestuemadordning. Hvordan håndteres 

det? 

Det er nu politisk besluttet, at frokostmåltidet i vuggestuen skal være forældrebetalt 

med en udrulning i 2024. 

Der vil derfor skulle fortages et valg, som både forældrene i børnehave og vuggestuen 

skal tage stilling her til efteråret 2023. Valget indebærer kun frokostmåltidet.  

Forældrebestyrelsen har taget stilling til, om institutionen fortsat skal prioritere 

økonomisk, at institutionen står for formiddag- og eftermiddagsmad.  
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Det besluttet at formiddag- og eftermiddagsmad uanset valget til frokostmåltidets 

udfald fortsætter i alle huse fire. 

 

Forældrebestyrelsen har besluttet, at det forældre skal tage stilling ud fra, er den 

madplan, som vores børn på nuværende tidspunkt får mad ud fra. Der er derfor ingen 

ændringer i det. 

  

Forældrebestyrelsen mener, at den mad og den ramme vores børn i institutionen får, 

har betydning for  

- Der er en stor læringen i, at sidde med det sammen mad og tale og smage ud 

fra det samme. 

- Madmod. Fællesskabet motiverer til, at vores børn spiser alsidigt og afprøver 

mad, som de ikke nødvendigvis ville bliver præsenteret for i hjemmet.   

- Inklusion 

 

Valget bliver styret centralt fra. Forældre vil modtage information via Aula og e-Boks 

 

 

 Børnene i vores kommune er udfordret sundhedsmæssigt. Særligt kan det ses på 

børnenes tænder.  

 Dialog om, hvorvidt vi har en stemme ind i det. Er der fx noget som vi 

som dagtilbud skal gå tættere på eller? 

Dette punkt overførers til kommende forældrebestyrelsesmøde, som afholdes i 

november 2023. 

 

 Fonds søgning 

 Punkt fra sidste møde. 

Fonds søgning til fx opkvalificering af vores legepladser. Hvordan 

forholder vi os til det og hvem kunne evt. være interesseret i at 

undersøge, om der er fonde som ville være relevante? 

Fortsat dialog om hvordan vi evt. kan håndtere fondssøgning.  

Punktet er endnu ikke afsluttet.  

 

 Evt. 

 Bedsteforældredag – hvorfor afholdes arrangementet om formiddagen? 

Bedsteforældre er nysgerrige på, hvorfor arrangementet ligger om formiddagen. 

Mange er nødsaget til at tage en feriedag for at kunne deltage i arrangementet. 

Det er personalet i de enkelte huse, som står for arrangementet.  

- Personalet begrunder tidspunktet med, at der skal være personale til de børn, 

som ikke nødvendigvis får besøg af bedsteforældre.  

- Børnene er friske til at deltage i de aktiviteter der er planlagt, samtidigmed, at 

de har overskud til at viser deres bedste forældre der vuggestue eller 

børnehave.  

- Det er ikke en forventning, at bedste forældre skal tage deres børnebørn med 

hjem, så måske er det muligt at afs. et par timer, så der ikke skal bruges en hel 

feriedag.  

Andre muligheder:  

- Nogle har erfaring med, at det afholdes i forbindelse med luciaoptog en 

eftermiddag i december.  

- Andre, at det afholdes i forbindelse med høstfest i september 
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- Kunne det være en bedsteforældre kaffe i forbindelse med, at børnene skal 

hentes om eftermiddagen. Dvs. ca. fra kl. 14.00 og frem. 

- Kunne aktivitetsudvalget evt. stå for dagen. 

  

Annelise tager en dialog med medarbejder om det. Hun giver en tilbagemelding til 

kommende forældrebestyrelsesmøde i november 2023.   

 

 
 

Der kan mailes forslag til emner indbyrdes i forældrebestyrelsen. 

 

Annelise og Ida  


